
 

 
Interpellation ställd till kommunstyrelsens ordförande 
Kommunkoncernens samlade åtagande gentemot Brynäs IF 
 
Gävle kommun har ingått ett nytt avtal om ”En bra start” med Brynäs IF.  
Avtal om ”En bra start” har båda gångerna drivits igenom av en 
socialdemokratisk kommunstyrelseordförande. 
 
Även om vi alla är överens om föreningarnas viktiga roll i samhället, och det 
arbete dessa gör för våra barn och unga, så krävs att vi som kommun alltid är 
beredd att se över vart de ekonomiska medel vi lägger också ger störst nytta 
för våra medborgare. 
 
När ett nytt avtal om en bra start skrevs under så var helheten i det åtagandet 
att primärkommunens kostnader skulle minska, bland annat genom att inte 
längre sponsra namnet på arenan. 
 
Sedan dessa har vi kunnat läsa om att Gävle Energi AB, det av Gävle kommun 
helägda bolaget nu tecknat ett nytt avtal om sponsring med Brynäs. Utifrån 
detta skulle jag vilja veta hur Gävle kommunkoncerns totala 
åtaganden/sponsring gentemot Brynäs IF ser ut. 
 
 
Jag vill därför ställa följande frågor till kommunstyrelsens ordförande: 
 

1) Hur stort är Gävle kommunkoncerns totala ekonomiska åtagande 
gentemot Brynäs IF? 
 

2) Har det totala åtagandet för kommunkoncernen ökat från 2018 till 2019? 
 

3) Vilka avtal om sponsring eller dylikt finns idag uppdelat på 
primärkommunen och respektive kommunalt bolag gentemot Brynäs IF? 
 

 
För Sverigedemokraterna 
 
Mattias Eriksson Falk 

 



 

 
 


